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Abstract (en)
The pump (10) comprises a support framework (11), an evaporator (14) and a fan (15), the evaporator (14) comprising a serpentine through which
flows by a heat-exchanging fluid and protected by a covering (12) equipped with air inlet means. The air inlet means comprise a series of profiled
rectilinear slats (13) juxtaposed in order to form a number of vertical shutters, the slats forming between them air flow channels (16) shielded from
changes in direction of the wind and of solar radiation, and the layout of which allows a tangential and regular entry of air towards the serpentine
(14). <IMAGE>

Abstract (fr)
La pompe à chaleur (10) comporte un châssis supportant (11), un évaporateur (14) et un ventilateur (15), l'évaporateur (14) comprenant un
serpentin parcouru par un fluide caloporteur et protégé par un habillage (12) muni de moyens d'entrée d'air. Les moyens d'entrée d'air comprennent
une série de lames rectilignes (13) profilées et juxtaposées pour former plusieurs persiennes verticales, les lames ménageant entre elles des
canaux (16) d'écoulement d'air soustraits aux changements d'orientation du vent et du rayonnement solaire et dont le tracé autorise une entrée
tangentielle et régulière de l'air vers le serpentin (14).
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